



## MAJLIS DAERAH SELAMA

### KENYATAAN SEBUTHARGA

10 JUN 2021

Pemborong - pemborong yang berdaftar dengan pejabat Majlis Daerah Selama, Pusat Khidmat Kontraktor dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) bertaraf Bumiputera dan yang masih dibenarkan membuat kerja – kerja sebutharga Majlis Daerah Selama buat masa ini adalah di pelawa untuk menyertai sebutharga berikut:-

BIL	NO TAWARAN	TAJUK KERJA	SYARAT PENDAFTARAN	KOS DOKUMEN	LAWATAN TAPAK
1	MDS 14/2021	PENYELENGGARAAN LONGKANG DAN JALAN DI JALAN LAMPIN, SELAMA PERAK	CIDB & BPKU (Bumiputera) Gred : G2 Kategori : CE Pengkhususan : CE01, CE21	RM 50.00	LAWATAN TAPAK SENDIRI

Dokumen sebutharga boleh di dapati di laman web Majlis Daerah Selama bermula **17 JUN 2021** bersamaan hari **Khamis** dengan harga seperti ditetapkan. Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor atau wakil yang sah sahaja.

Tarikh	Hari	Kaedah Pembelian
17.06.2021 hingga 24.06.2021	Khamis hingga Khamis	Dokumen perlu dimuat turun di laman web Majlis Daerah Selama dan Bayaran secara online.

2. Pembayaran bagi dokumen dengan harga ditetapkan boleh dibuat secara atas talian ke akaun **MAJLIS DAERAH SELAMA – MBB 008216500100**. Sila cetak bukti pembayaran untuk disertakan bersama dokumen sebutharga. Dokumen sebutharga yang tidak menyertakan bukti pembayaran **TIDAK** akan diterima.

3. Borang sebutharga yang telah di isi dengan lengkap beserta dokumen – dokumen sokongan berkaitan hendaklah dimasukkan di dalam sampul yang dilakri, dicatat no dan tajuk sebutharga seterusnya dimasukkan ke dalam peti sebutharga di Aras 1, kaunter perkhidmatan pengurusan, Majlis Daerah Selama tidak lewat dan pada **jam 12.00 tengahari** pada tarikh tutup sebutharga iaitu **25.06.2021** bersamaan hari **Jumaat**.

4. Majlis Daerah Selama tidak terikat untuk menerima sebutharga yang terendah sekali atau mana – mana sebutharga pun.

*\* Sebarang perbuatan atau percubaan rasuah untuk menawar atau memberi, meminta atau menerima apa – apa suapan secara rasuah kepada dan daripada mana – mana orang berkaitan perolehan ini merupakan suatu kesalahan jenayah di bawah Akta Pencegah Rasuah 1997.*



**(NOOR EKHSAN BIN BAHARUDDIN)**

Setiausaha,

b.p Yang Dipertua

Majlis Daerah Selama.